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Zápis z 13. zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice 

konaného dne 24. února 2025 

 

Přítomni: zastupitelé 

Mgr. Kateřina Arnotová 

Mgr. Soňa Černá 

Mgr. Vladislav Fryč, MPA 

Ivana Heřmánková 

Lukáš Horský 

Jan Kadlec 

Mgr. Jan Kočí 

Jaroslava Krákorová 

Ing. Miloslav Krejčíček 

Libuše Kurková 

Mgr. Miroslav Laštovka 

Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

Mgr. Tereza Pechanová 

  Ing. Kateřina Rosická 

Martin Slavík 

Mgr. Martin Střelec 

Ludmila Vargová 

Michal Veselý 

Ing. Jiří Vintiška 

Miloš Vojáček 

   

tajemník 

Ing. Jiří Janků  

 

Omluveni: Mgr. Kateřina Arnotová   

 

Hosté:  Mgr. Ivan Chytil – právní zástupce MČ    

 

Předsedající: Ing. Jiří Vintiška – starosta  

 

Zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice zahájil starosta Ing. Jiří Vintiška v 18:05 hod.  

a přivítal přítomné zastupitele a hosty zasedání. Na zasedání je přítomno 19 zastupitelů. Zastupitelstvo je 

schopno se usnášet. 

 

Zápis z 12. zasedání zastupitelstva MČ Praha–Čakovice byl ověřen a je vystaven, nebudou-li 

k němu vzneseny připomínky, bude považován za schválený. 

 

Úvod 

 

Zapisovatelkou jednání byla určena paní Hana Laušová, DiS. 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Jaroslava Krákorová, Miloš Vojáček.  

Návrhová komise byla navržena ve složení: Ludmila Vargová – předseda, Libuše Kurková. 

 

Usnesení: Z-13/0/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje ověřovatele zápisu paní Jaroslavu 

Krákorovu a pana Miloše Vojáčka a návrhový výbor ve složení paní Ludmila Vargová 

a paní Libuše Kurková.  
 

Hlasování o návrhu ověřovatelů   Pro:  19 

Proti:    0 
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Zdržel se:   0  

Nehlasoval:   0 
 

(Pro: Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Kurková, Laštovka,  

Motyčka, Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

 

V 18:07 hod. na 13. zasedání zastupitelstva dorazil Ing. Alexander Lochman, Ph.D., v sále je přítomno  

20 zastupitelů.  

 

Hlasování o návrhu návrhového výboru Pro:  20 

Proti:    0 

Zdržel se:   0  

Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
 

(Pro: Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Kurková, Laštovka, 

Lochman,  Motyčka, Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

 

Program:  

 

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 12. a 13. zasedáním ZMČ (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

2. Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice v období mezi 

dvěma zastupitelstvy (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

3. Rozpočet Městské části Praha-Čakovice na rok 2025 (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

4. Dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2025 (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

5. Poskytnutí darů z rozpočtu MČ Praha-Čakovice (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

6. Odměny členům výborů a komisí MČ Praha-Čakovice za rok 2024 (přednese Ing. Michal  

Motyčka, Ph.D.) 

7. Koupě nemovitostí v souvislosti s dokončením projektu výstavby rodinných domů "Obytný soubor 

Čakovice" (přednese Ing. Alexander Lochman. Ph.D.) 

8. Koupě pozemků pod Vlečkou Čakovice v obci Praha, k.ú. Čakovice (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

9. Žádost o svěření pozemku parc. č. 1379/112 v obci Praha, k.ú. Čakovice, o svěřené správy  

MČ Praha-Čakovice (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

10. Interpelace 

11. Závěr 

 

Připomínky k programu: 

 

Mgr. Jan Kočí – navrhuje vyřadit z programu dnešního zasedání bod č. 3 Rozpočet Městské části  

Praha-Čakovice na rok 2025, číslování ostatních bodů posunout směrem nahoru. 
  

Hlasování o protinávrhu (o upraveném programu): 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 12. a 13. zasedáním ZMČ (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

2. Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice v období mezi 

dvěma zastupitelstvy (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

3. Dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2025 (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

4. Poskytnutí darů z rozpočtu MČ Praha-Čakovice (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

5. Odměny členům výborů a komisí MČ Praha-Čakovice za rok 2024 (přednese Ing. Michal  

Motyčka, Ph.D.) 

6. Koupě nemovitostí v souvislosti s dokončením projektu výstavby rodinných domů "Obytný soubor 

Čakovice" (přednese Ing. Alexander Lochman. Ph.D.) 

7. Koupě pozemků pod Vlečkou Čakovice v obci Praha, k.ú. Čakovice (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

8. Žádost o svěření pozemku parc. č. 1379/112 v obci Praha, k.ú. Čakovice, o svěřené správy  

MČ Praha-Čakovice (přednese Ing. Jiří Vintiška) 
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9. Interpelace 

10. Závěr 

          Pro:    1 

        Proti:  16 

        Zdržel se:   3  

        Nehlasoval:   0 

 

(Pro: Kočí) 

(Ptori: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Krejčíček, Kurková, Laštovka, Motyčka, 

Pechanová, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

(Zdržel se: Fryč, Lochman, Rosická) 

 

Protinávrh (upravený program) 13. zasedání ZMČ Praha-Čakovice nebyl schválen. 

 

Hlasování o původně navrhovaném programu: 

 

1. Zpráva o činnosti Rady MČ mezi 12. a 13. zasedáním ZMČ (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

2. Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice v období mezi 

dvěma zastupitelstvy (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

3. Rozpočet Městské části Praha-Čakovice na rok 2025 (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

4. Dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2025 (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

5. Poskytnutí darů z rozpočtu MČ Praha-Čakovice (přednese Ing. Michal Motyčka, Ph.D.) 

6. Odměny členům výborů a komisí MČ Praha-Čakovice za rok 2024 (přednese Ing. Michal  

Motyčka, Ph.D.) 

7. Koupě nemovitostí v souvislosti s dokončením projektu výstavby rodinných domů "Obytný soubor 

Čakovice" (přednese Ing. Alexander Lochman. Ph.D.) 

8. Koupě pozemků pod Vlečkou Čakovice v obci Praha, k.ú. Čakovice (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

9. Žádost o svěření pozemku parc. č. 1379/112 v obci Praha, k.ú. Čakovice, o svěřené správy  

MČ Praha-Čakovice (přednese Ing. Jiří Vintiška) 

10. Interpelace 

11. Závěr 

          Pro:  19  

        Proti:    1 

        Zdržel se:   0  

        Nehlasoval:   0 

 

(Pro: Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krákorová, Krejčíček, Kurková, Laštovka, Lochman,  

Motyčka, Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček) 

(Proti: Kočí) 

 

Původně navrhovaný program 13. zasedání ZMČ Praha-Čakovice je schválen. 

 

Stenozáznam str. 1 - 2. 

 

K bodu 1.  

 

Zpráva o činnosti rady MČ mezi 12. a 13. zasedáním ZMČ  

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 

 

Ing. Jiří Vintiška informuje o zprávě o činnosti rady MČ od 07.11.2024 do 05.02.2025 

 

Usnesení: Z-13/1/25 
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Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice bere na vědomí zprávu o činnosti rady  

MČ Praha–Čakovice v období mezi 12. a 13. zasedáním zastupitelstva, tj. v době  

od 07.11.2024 do 05.02.2025. 

       Pro:  18 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Laštovka, Lochman,  Motyčka, 

Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

(Zdržel se: Fryč, Kurková) 

 

Rozprava: Mgr. Fryč, Ing. Vintiška, M. Slavík – diskuse ohledně Městského kamerového a dohlížecího 

systému – doplnění kamerových bodů. 

 

Stenozáznam str. 2 - 3. 

 

K bodu 2. 

 

Informování o rozpočtových opatřeních schválených Radou MČ Praha-Čakovice v období mezi 

dvěma zastupitelstvy  

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D., informuje o rozpočtových opatřeních schválených Radou  

MČ Praha-Čakovice v období mezi dvěma zastupitelstvy  

 

Usnesení: Z-13/2/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice bere na vědomí schválená rozpočtová opatření  

č. 37 - 43 pro rok 2024 dle přílohy tabulka č. 1 (rozpočtová opatření RMČ  

dle USN RM).  

Pro:  18 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Laštovka, Lochman,  Motyčka, 

Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

(Zdržel se: Fryč, Kurková) 

 

Bez rozpravy. 
 

Stenozáznam str. 3. 

 

K bodu 3. 

 

Rozpočet Městské části Praha-Čakovice na rok 2025  

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D., informuje o návrhu rozpočtu Městské části Praha-Čakovice na rok 2025 
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Usnesení: Z-13/3/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje 

Rozpočet Městské části Praha-Čakovice na rok 2025 takto: 

1. Rozpočet hlavní činnosti: 

 objem příjmů ve výši 142 067 800 Kč - tabulka č. 1 návrhu rozpočtu 

 objem výdajů ve výši 337 397 300 Kč - tabulka č. 2 a 3 návrhu rozpočtu 

Plánovaný schodek ve výši 195 329 500 Kč je kryt prostředky vytvořenými v minulých 

letech (147 329 500 Kč - nedočerpané dotace na účtech, obdržené v roce 2024;  

48 000 000 Kč - finanční prostředky na účtech). 

2. Rozpočet vedlejší hospodářské činnosti: 

 objem příjmů ve výši 43 520 000 Kč - tabulka č. 25 návrhu rozpočtu 

 objem výdajů ve výši 43 520 000 Kč - tabulka č. 25 návrhu rozpočtu 

3. Příspěvky poskytnuté příspěvkovým organizacím Městské části Praha-Čakovice: 

 MŠ Čakovice I 

 MŠ Čakovice II 

 MŠ Čakovice III 

 ZŠ a MŠ Dr. Edvarda Beneše 

4. Rozpočtový výhled do roku 2030 - tabulka č. 4 návrhu rozpočtu 

 

Pro:  15 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   5 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Krejčíček, Laštovka, Lochman,  Motyčka, Rosická, Slavík, 

Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

(Zdržel se: Fryč, Kočí, Krákorová, Kurková, Pechanová) 

 

Rozprava: L. Kurková, Ing. Vintiška – diskuze ohledně chodníků v ulici V Pačátkách. 

 J. Krákorová, Ing. Vintiška, Ing. Lochman, Mgr. Fryč -  diskuze ohledně zdravotnického  

a sociálního domu Petříkova a o lékárně v Čakovicích. 

 Mgr. Fryč, Ing. Lochman – diskuze ohledně investic do jiných zdrojů vytápění nebo využití 

energie. 

 J. Krákorová, Ing. Vintiška, Mgr. Kočí, Ing. Lochman, Mgr. Fryč, L. Kurková – diskuze 

ohledně finančního daru pro Římskokatolickou farnost u kostela sv. Remigia Praha – 

Čakovice. 

 L. Kurková, Ing. Vintiška – diskuze ohledně CzechPointu v Třeboradicích. 

 Mgr. Kočí, Ing. Vintiška, Ing. Motyčka – diskuze ohledně rozpočtu MČ Praha-Čakovice  

na rok 2025. 

 L. Kurková, Ing. Motyčka – diskuze ohledně participativního rozpočtu. 

 Mgr. Kočí, M. Slavík – diskuze ohledně alokované částky v rozpočtu MČ Praha-Čakovice 

na rok 2025 na bezpečnost.     

 



 6 

Stenozáznam str. 4 - 18. 

 

K bodu 4. 

 

Dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2025  

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D., informuje o návrhu dotací z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2025  

 

Usnesení: Z-13/4/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice 

1) se seznámilo s žádostí o dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2025. 

2) schvaluje poskytnutí dotace z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 2025 dle přílohy - 

Tabulka č. 1 a pověřuje starostu Ing. Jiřího Vintišku a 1. zástupce starosty  

Ing. Alexandera Lochmana, Ph.D. podpisem veřejnoprávní smlouvy.  

 

Pro:  18 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Laštovka, Lochman,  Motyčka, 

Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

(Zdržel se: Fryč, Kurková) 

 

Bez rozpravy. 

  

Stenozáznam str. 19. 

 

K bodu 5. 

 

Poskytnutí darů z rozpočtu MČ Praha-Čakovice 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D., informuje o návrhu poskytnutí darů z rozpočtu MČ Praha-Čakovice  

 

Usnesení: Z-13/5/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje poskytnutí finanční částky formou daru 

pro následující subjekty: 

 

 Římskokatolická farnost u kostela sv. Remigia Praha - Čakovice ve výši 

500 000 Kč, 

 Základní umělecká škola Marie Podvalové, Praha 9 - Čakovice, 

Cukrovarská 1 ve výši 200 000 Kč, 

 Gymnázium Čakovice, Praha 9, náměstí 25. března 100 ve výši  

300 000 Kč, 

 Střední odborná škola a střední odborné učiliště, Praha - Čakovice  

ve výši 100 000 Kč 
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a pověřuje starostu Ing. Jiřího Vintišku a 1. zástupce starosty Ing. Alexandera 

Lochmana, Ph.D. podpisem darovacích smluv.  

  

Pro:  18 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Laštovka, Lochman,  Motyčka, 

Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

(Zdržel se: Fryč, Kurková)  

 

Rozprava: Mgr. Fryč, Ing. Vintiška – diskuze ohledně formální stránky darovacích smluv. 

 

Stenozáznam str. 19 - 20. 

 

K bodu 6. 

 

Odměny členům výborů a komisí MČ Praha-Čakovice za rok 2024 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Michal Motyčka, Ph.D. 

 

- Ing. Michal Motyčka, Ph.D. informuje o návrhu odměn členům výborů a komisí MČ Praha-Čakovice  

za rok 2024  

 

Usnesení: Z-13/6/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice  

1) schvaluje odměny členům výborů MČ Praha-Čakovice za rok 2024, které byly 

ustanoveny pro volební období 2022 - 2026, tak, jak je navrženo v přiložené 

tabulce č. 1. 

2) schvaluje odměny předsedům a členům komisí MČ Praha-Čakovice za rok 2024 

(komise, které byly ustanoveny pro volební období 2022 - 2026), kteří nejsou 

zastupiteli, tak jak je uvedeno v tabulce č. 2. Výši odměn doporučila  

rada MČ Praha-Čakovice ke schválení. 

  

Pro:  18 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Laštovka, Lochman,  Motyčka, 

Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

(Zdržel se: Fryč, Kurková) 

 

Rozprava: J. Krákorová, M. Slavík, Ing. Vintiška, Mgr. Fryč, Mgr. Kočí, Ing. Lochman – diskuze 

ohledně odměňování a činnosti komisí MČ Praha-Čakovice. 

 

Stenozáznam str. 20 - 23. 
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K bodu 7. 

 

Koupě nemovitostí v souvislosti s dokončením projektu výstavby rodinných domů "Obytný soubor 

Čakovice" 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Alexander Lochman, Ph.D. 

 

- Ing. Alexander Lochman, Ph.D. informuje o návrhu koupě nemovitostí v souvislosti s dokončením 

projektu výstavby rodinných domů "Obytný soubor Čakovice"  

 

Usnesení: Z-13/7/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje koupi pozemků parc. č.  1438/21, 1434/6, 

1434/18, 1438/1 a 1438/126 vše v obci Praha, k.ú. Čakovice, pozemku parc. č. 1438/203 

(oddělený z pozemku parc. č. 1438/99 na základě geometrického plánu č. 2447-

126/2023), a dešťové kanalizace umístěné v pozemcích prac. č. 1434/6, 1438/1, 1438/21 

a 1438/203, v obci Praha, k.ú. Čakovice, od společností PRAMENY 2020, a.s., IČ: 

27121615, se sídlem Na Okraji 335/42, 162 00 Praha 6 - Veleslavín, za cenu 10.000,- Kč 

včetně DPH, na základě Smlouvy o spolupráci č. 010/2009 uzavřené dne 20.1.2009 

včetně jejích dodatků č. 1 a 2.  

Pro:  20 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Kurková, Laštovka, 

Lochman,  Motyčka, Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

 

Rozprava: Mgr. Fryč, Mgr. Ing. Dlouhá – diskuze ohledně zeleně na kupovaných pozemcích. 

 

Stenozáznam str. 23 – 24. 

 

V 19:53 hod. předává Ing. Jiří Vintiška řízení 13. zasedání zastupitelstva 1. zástupci starosty  

Ing. Alexanderovi Lochmanovi, Ph.D.  

 

K bodu 8. 

 

Koupě pozemků pod Vlečkou Čakovice v obci Praha, k.ú. Čakovice 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 

 

- Ing. Jiří Vintiška informuje o návrhu koupě pozemků pod Vlečkou Čakovice v obci Praha, k.ú. Čakovice  

 

Usnesení: Z-13/8/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje koupi části pozemku parc. č. 1572/34  

o maximální výměře 3.930 m2, v obci Praha, k.ú. Čakovice, od společnosti České  

dráhy, a.s., se sídlem Nábřeží Ludvíka Svobody 1222/12, 110 00 Praha 1 - Nové Město,  

IČ: 70994226, za cenu 1.780,- Kč/m2. 

       Pro:  18 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   2 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 
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(Pro: Černá, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Laštovka, Lochman,  Motyčka, 

Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

(Zdržel se: Fryč, Kurková) 

 

Bez rozpravy. 

  

Stenozáznam str. 25 - 26. 

 

K bodu 9. 

 

Žádost o svěření pozemku parc. č. 1379/112 v obci Praha, k.ú. Čakovice, o svěřené správy  

MČ Praha-Čakovice 

 

Předkládá: rada MČ 

Zpravodaj: Ing. Jiří Vintiška 

 

- Ing. Jiří Vintiška informuje o návrhu žádosti o svěření pozemku parc. č. 1379/112 v obci Praha,  

k.ú. Čakovice, o svěřené správy MČ Praha-Čakovice  

 

Usnesení: Z-13/9/25 

Zastupitelstvo MČ Praha–Čakovice schvaluje podání žádosti na MHMP o svěření 

pozemku parc.č. 1379/112 v obci Praha, k.ú. Čakovice do svěřené správy  

MČ Praha-Čakovice.  

Pro:  20 

       Proti:    0 

       Zdržel se:   0 

       Nehlasoval:   0 

Usnesení bylo schváleno. 

 

(Pro: Černá, Fryč, Heřmánková, Horský, Kadlec, Kočí, Krákorová, Krejčíček, Kurková, Laštovka, 

Lochman,  Motyčka, Pechanová, Rosická, Slavík, Střelec, Vargová, Veselý, Vintiška, Vojáček)  

 

Bez rozpravy. 
 

Stenozáznam str. 26 - 27. 

 

Ve 20:06 hod. vrací 1. zástupce starosty Ing Alexander Lochman, Ph.D. řízení zasedání zastupitelstva 

starostovi Ing. Jiřímu Vintiškovi. 

 

K bodu 10. 

 

Interpelace 

 

Mgr. Fryč - dotaz ve věci indikátorů projektu v Komunitním centru Sýpka. 

 

Ing. Lochman, Ing. Vintiška, K. Marszálková – odpověď na dotaz zastupitele Mgr. Fryče ve věci 

indikátorů projektu v Komunitním centru Sýpka.   

 

Mgr. Fryč – dotaz ve věci kritérií k přidělování bytů. 

 

Ing. Vintiška, Ing. Krejčíček – odpověď na dotaz zastupitele Mgr. Fryče ve věci kritérií k přidělování bytů. 
 

J. Krákorová – dotaz ohledně možnosti scházení zastupitelů neformálně, mimo zasedání zastupitelstva. 
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Ing. Vintiška – odpověď na dotaz zastupitelky J. Krákorové ve věci možnosti scházení zastupitelů 

neformálně, mimo zasedání zastupitelstva. 

 

L. Kurková – dotaz ve věci fotovoltaických lamp ve skate parku a přípojný bod elektřiny v Třeboradicích  

a Miškovicích. 

 

Ing. Vintiška – odpověď na dotaz zastupitelky L. Kurkové ve věci fotovoltaických lamp ve skate parku  

a přípojný bod elektřiny v Třeboradicích a Miškovicích.     

 

V 20:15 hod. z 13. zasedání zastupitelstva odešel Mgr. Vladislav Fryč, MPA, v sále je přítomno  

19 zastupitelů. 

 

Mgr. Kočí – dotaz ve věci možnosti zastřešení autobusové zastávky Třeboradice směrem na Hovorčovice. 

 

Ing. Vintiška – odpověď na dotaz zastupitele Mgr. Kočího ve věci možnosti zastřešení autobusové 

zastávky Třeboradice směrem na Hovorčovice. 

 

I. Heřmánková – děkuje za rekonstrukci prostor pro základní uměleckou školu pro výuku bicích nástrojů. 

 

Mgr. Kočí, I. Heřmánková, J. Krákorová, Ing. Lochman, L. Kurková – diskuze ohledně kostela 

v Třeboradicích. 

  

Stenozáznam str. 27 - 33. 

 

Závěr 

 

Starosta Ing. Jiří Vintiška poděkoval za účast na 13. zasedání zastupitelstva, informoval o dalším zasedání 

zastupitelstva, které proběhne v květnu 2025 a ve 20:28 hod. zasedání zastupitelstva ukončil. 

 

Přílohou zápisu je stenozáznam, který je k dispozici na webových stránkách MČ Praha–Čakovice  

a na úřadě MČ. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:  Jaroslava Krákorová v.r. …………………………… 

 

  

     

Miloš Vojáček v.r.  …………………………… 

 

 

 

„otisk úředního razítka“ 

 

 

 

 

............................................................            ............................................................ 

          Ing. Jiří Vintiška v.r.                       Ing. Alexander Lochman, Ph.D. v.r. 

       starosta                   1. zástupce starosty 






















